



# France Gélinas

La députée de Nickel Belt | MPP for Nickel Belt

**NICKEL BELT - BULLETIN**

**DECEMBER / DÉCEMBRE 2021**

Hello,

If you know someone who volunteers their time, efforts or energy to an organization, nominate them for an Ontario Volunteer Service Award. I know there are many great volunteers in Nickel Belt, please consider nominating them for an award.

An organization can nominate up to nine volunteers, with a maximum of 6 adults. Adults can be nominated for their continuous service ranging from 5 to 65 years. Youths (between 15 and 24 years old) can be nominated for two or more years of continuous service.

The Ministry reviews all nominees and sends a letter to confirm the nomination has been accepted.

The nomination process starts on November 29<sup>th</sup> and applications are accepted until January 15, 2022.

There are beautiful ceremonies planned across the province which are usually held in April or May.

To learn more about the Ontario Volunteer Service Awards, visit this website:

[www.ontario.ca/page/honours-and-awards-volunteering](http://www.ontario.ca/page/honours-and-awards-volunteering)

If you have a question, please call us at:  
**705-969-3621** or **1-877-280-9990**.

Thank you to all the volunteers who make Ontario a better place to live.

Until next month...

Bonjour,

Si vous connaissez des gens qui donnent de leur temps, leurs efforts ou leur énergie bénévolement à un organisme, veuillez les nommer pour les Distinctions de l'Ontario pour services bénévoles. Il y a beaucoup de bénévoles dans le Nickel Belt alors n'hésitez pas à les nommer.

Un organisme peut proposer la candidature de neuf bénévoles, dont un maximum de six adultes. Les adultes peuvent être nommés pour leur service continu allant de 5 à 65 ans. Les jeunes (âgé(e) de 15 à 24 ans) peuvent être reconnus pour deux années ou plus de service continu.

Le Ministère revoit toutes les candidatures et envoie une lettre pour confirmer celles qui ont été acceptées.

Le processus de mise en candidature commence le 29 novembre et se termine le 15 janvier 2022.

De très belles cérémonies sont prévues partout dans la province et ont habituellement lieu en avril ou mai.

Pour en savoir plus sur les Distinctions de l'Ontario pour services bénévoles visitez le site Web suivant :

[www.ontario.ca/fr/page/prix-et-distinctions-benevolat](http://www.ontario.ca/fr/page/prix-et-distinctions-benevolat)

Si vous avez des questions, appelez-nous au  
**1-877-280-9990** ou au **705-969-3621**.

Merci à tous nos bénévoles.

Au mois prochain...

**CONSTITUENCY OFFICE / BUREAU COMMUNAUTAIRE**

**Hanmer Valley Shopping Centre / Centre Commercial de Hanmer**

**5085 Hwy 69 North, Unit 15 / 5085, route 69 nord, Unité 15, Hanmer, ON P3P 1P7**

**705-969-3621 or/ou 1-877-280-9990 fgelinas-co@ndp.on.ca www.francegelinas.ca Twitter: @NickelBelt**